
 

 

Referat til Skolebestyrelsesmøde  
Mandag d. 20. februar 2023 kl. 17.30-19.30 i lok. 67 afd. Sydby 

 

Medlemmer 

Elever: Tjalfe Noah Jønsson (Rønnebæk), Mads-Emil Hansen (Sjølund), Josefine Lerche Petersen 
(Sct. Jørgen) 
Medarbejderrepræsentanter:  

Michael Bjørn Rasmussen (Sydby), Helle Frænde (Rønnebæk, Heidi Sommerstedt (Sct. Jørgen), 

Katrine Bjerre (Sjølund) 

 

Forældrevalgte:  

Christina Odsgaard Olsen, Inda Sanne Vullum Dalsgaard Nielsen, Andreas Arash Pourkamali, 

Süleyman Yücel, Karsten Skov, Adam Henrik Barkhuus, Nikolaj Sune Bloch Jespersen, Lena Tina 

Larsen, Betina Kordoff Mikkelsen, Stine Pejstrup 

 

Ledelsen: Jørgen Rhode Wilms og Mette Hugger  

 

Fraværende: Inda Sanne Vullum Dalsgaard Nielsen, Heidi Sommerstedt (Sct. Jørgen), Katrine Bjerre 

(Sjølund), Tjalfe Noah Jønsson (Rønnebæk 

 

 

Dagsorden Referat 

Sag 8 

Godkendelse af dagsorden (5 min) - AB 

a. Valg af mødeleder 

Beslutning 

Godkendt, ekstra punkt som sag 11a, 

processen omkring høringssvaret på 

tildelingsmodellerne.  

Adam er valgt som mødeleder.  

Sag 9 

Status på Økonomi (20 min) – MH 

a. Gennemgang af indeværende 

skoleår 

b. Status på handleplan 

Orientering 

Pga. flytning af ejendomsbudget kan der 

ikke fremvises et budget, da budgettallene 

ikke er retvisende.  

 

Vi følger den politisk vedtagne handleplan, 

udgiften til de ukrainske elevere er uvist om 

vi får refusionen og det kan ændre vores 

slutresultat i en negativ retning.   

Sag 10 

Høringssvar vedrørende styrelsesvedtægt – 

3 bilag – sidste bilag (udkast) eftersendes 

(30 min) 

a. Drøftelse af udkast til høringssvar 

(bilag) 

Der skrives ind ved punkt G: 

Beskrivelser omkring fordel for mindre 

matrikler med forældreråd. Der ønskes 

forældreråd på alle skoler, uanset 

matrikelstørrelser. Problemstillingen 

omkring forældreressourcer beskrives også, 

hvordan er skolerne stillet hvis ikke der kan 
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b. Beslutning af endeligt høringssvar, 

eller nedsættelse af skrivegruppe, 

og beslutning om videre proces 

Beslutning 

vælges nogen til et forældreråd. Spørge ind 

til om udvalget har yderligere input til 

kompetencer og roller for forældrerådene.  

 

Bekymring for hvorfor antallet af spor der 

skal oprettes, er udgået af 

styrelsesvedtægten. Det kan have en 

problemstilling, når eleverne skal skifte 

matrikel på mellemtrinnet fra Sydby til 

Sjølund. Når forældrene skal indskrive deres 

barn, skal de gøre op med sig selv om de vil 

have deres barn på en 0. til 9. klasses skole 

eller på en skole, hvor de skal skifte 

matrikel.  

 

Inkluderende indsatser og 

specialundervisning, er ikke fyldestgørende 

og beskrivelsen er mangelfuld.  

 

Høringssvaret sendes ud til bestyrelsen på 

onsdag, som kan kommentere på det, inden 

det sendes afsted.   

Sag 11 

Princip for klassedannelse i forhold til 

kommende 7. årgang, og muligheden for at 

vælge matrikel – 1 bilag (30 min) 

a. Princip skal revideres i forhold til frit 

matrikelvalg (3 nye skoler efter 

sommerferien) – forslag gennemgås 

og drøftes 

b. Endeligt princip vedtages, eller der 

træffes beslutning og skrivegruppe 

og videre proces 

Beslutning 

Sætningen ”På kommende 7. årgang skal 

alle elever have mulighed for at ønske ny 

matrikel” slettes i princippet.  

 

 

Sag 11a 

Processen omkring høringssvar til 

tildelingsmodellerne.  

Den nye proces for høringssvar bliver at der 

kommes med input til skrivegruppen, som 

sender forslaget ud til bestyrelsen med en 
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tidsfrist for tilbagemelding, inden det 

sendes afsted.  

Sag 12 

Nyt fra afdelingerne – skal skrives i tråden 

senest 20. februar 2023 (0 min) 

 

Elever: 

Medarbejdere: 

Sct. Jørgen: 

Sydby: 

Sjølund: 

Rønnebæk: 

Forældre: 

Rettighedsrådene: 

 

Orientering 

Der er ikke skrevet noget nyt fra 

afdelingerne i tråden.  

Sag 13 

Indsamling til fordel for elev på afdeling Sct. 

Jørgen (15 min) 

a. Ønsker bestyrelsen af støtte 

indsamlingen? 

Beslutning 

Indsamlingen er i privat regi.  

 

Bestyrelsen beslutter, at det er en privat 

sag og skolen skal ikke blandes ind i sagen.  

Sag 14 

Lukket sag 

Orientering 

Der noteres ikke referat fra en lukket sag.  

Sag 15 

Eventuelt 

Orientering 

På Sct. Jørgen har der kun været holdt 

fastelavn for 0. til 3. klasse, er det generelt 

på skolen, eller kun på Sct. Jørgen?  

 


